
杭州电动叉车蓄电池48V5PZB325电瓶叉车电池组
杭州电动叉车蓄电池全国包邮

产品名称 杭州电动叉车蓄电池48V5PZB325电瓶叉车电池
组 杭州电动叉车蓄电池全国包邮

公司名称 广州贝朗斯动力电源有限公司

价格 12090.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:48V5PZB325
生产地:广东

公司地址 中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号

联系电话 86 020 86603123 13538843060

产品详情

杭叉叉车电池是由日本国株式会社杰士汤浅国际的全额投资企业，进行以电动叉车蓄电池为中心的制造
及销售，完全采用日本技术配方，管式的铜制技术，具有寿命长、深循环次数高、自放电小、低内阻等
特点，无论性能或者主机配套都具备主导性，在动力行业中是姣姣者，其他电池难以撼动其地位，主要
配套日系叉车：丰田、小松、TCM、尼桑、三菱等搬运车辆，不仅在日本拥有80%的市场比例，同时在
以中国为首的亚洲，欧洲市场均受到高度评价。省去了串励电控的多个接触器（如转向、旁路、再生接
触器等），电瓶、电机工作电流的脉动大大减少，可靠性和使用寿命大大提高，广州贝朗斯公司专业杭
州叉车电瓶批发、销售服务一体化，是广东地区专业电池供应商。

Hangcha Forklift Battery is a wholly-invested enterprise of Jiss Yuasa International Co., Ltd. of Japan. It manufactures
and sells batteries for electric forklifts. It uses Japanese technical formula and tube-type copper technology, which has a
long life, It has the characteristics of high number of deep cycles, low self-discharge, low internal resistance, etc.,
regardless of performance or main engine supporting, it is the best in the power industry, and other batteries are
difficult to shake its position. Mainly supporting Japanese forklifts: Toyota, Komatsu TCM, Nissan, Mitsubishi and
other handling vehicles not only have 80% of the market in Japan, but are also highly praised in the Asian and
European markets led by China. Multiple contactors (such as steering, bypass, regenerative contactors, etc.) of series-
excited electronic control are omitted, the pulsation of the working current of the battery and the motor is greatly
reduced, and the reliability and service life are greatly improved. Guangzhou Brauns Company specializes in
Hangzhou Forklift battery wholesale, sales and service integration, is a professional battery supplier in Guangdong.
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